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Geachte heer Van de Ven 
 
Op 9 mei 2025 ontvingen wij uw vragen over de Portefeuilles van de heer Lokin bij de 
Unie van Waterschappen. Hierbij geven wij u onze reactie. 
 
Uw inleiding 
Naar aanleiding van de ledenbrief van april 2025 van de Unie van Waterschappen1, 
waarin onder andere de samenstelling van commissies en werkgroepen wordt vermeld, 
heb ik geconstateerd dat de heer Lokin een aanzienlijk aantal nevenfuncties vervult 
binnen deze gremia. Daarnaast begreep ik dat hij vanwege ziekteverlof van collega 
portefeuillehouders ook de portefeuilles HWBP en CWV waarneemt. 
Graag stel ik u op grond van artikel 58 van het Reglement van Orde de volgende 
vragen: 
 
Vraag 1 
Klopt het dat de heer Lokin de volgende portefeuilles bij de unie van waterschappen 
heeft? 

o financiën en belastingstelsel 
o duurzaam opdrachtgeverschap 
o ICT en digitaal  
o overkoepelende juridische en fiscale zaken 
o bedrijfsvoering Unie  
o bedrijfsvergelijkingen 

Antwoord 
Ja. 
 
 
 

 
1 https://unievanwaterschappen.nl/ledenbrieven/ledenbrief-commissies-werkgroepen-en-
vergaderschema-2025/ 
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Vraag 2 
Klopt het dat hij daarnaast ook de portefeuilles HWBP en het voorzitterschap CWV 
waarneemt? 
Antwoord 
Ja. 
 
Vraag 3 
Hoe veel tijd is de heer Lokin ongeveer kwijt met het vervullen van deze functies? 
Het vervullen van deze functie naast het werk voor Waterschap De Dommel, resulteert 
in een meer dan fulltimebaan.  
 
Vraag 4 
Is er een indicatie hoe lang deze situatie zo zal blijven? 
Antwoord 
Naar verwachting loopt deze vervanging tot en met augustus 2025.  
 
Vraag 5 
Heeft het DB onderling afspraken gemaakt over voldoende inzetbaarheid van haar 
bestuursleden? 
Antwoord 
Ja. Na zijn aantreden in 2023 heeft het DB een oprichtingsvergadering gehouden. 
Hierover is het AB op 23 juli 2023 geïnformeerd. In deze oprichtingsvergadering zijn 
afspraken gemaakt over de interne en externe overleggremia van het DB/de DB-leden. 
Tevens is aangegeven dat het DB een collegiaal bestuur is. Dit betekent niet alleen dat 
alle besluiten gezamenlijk worden genomen en er wordt gestreefd naar consensus, 
maar ook dat men elkaar vervangt. Die onderlinge vervanging is geregeld in het 
Uitvoeringsbesluit verantwoordelijkheidsverdeling dagelijks bestuur Waterschap De 
Dommel 2023. Zo nodig, wordt de heer Lokin vervangen door de heer De Ridder.  
 
Vraag 6 
Acht het DB het, gelet op het aantal nevenfuncties van de heer Lokin, wenselijk en 
werkbaar dat hij voldoende tijd en aandacht kan blijven besteden aan zijn hoofdfunctie 
bij Waterschap De Dommel? 
Antwoord 
Het DB is ervan overtuigd dat de heer Lokin voldoende tijd en aandacht kan blijven 
besteden aan zijn hoofdfunctie bij Waterschap De Dommel. De heer Lokin zit goed in 
de materie, thema’s die nauw verbonden zijn met waterveiligheid zitten in zijn 
portefeuille bij Waterschap De Dommel. Voorbeelden hiervan zijn Droge Voeten, 
Hoogwaterbescherming Den Bosch, overige keringen en de watersysteemtoets.  
HWBP maakte in de vorige bestuursperiode deel uit van zijn portefeuille bij De 
Dommel. Conclusie is dus dat het werk voor Waterschap De Dommel niet in het 
gedrang komt.    
 
 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  
 
Met vriendelijke groet, 
het dagelijks bestuur, 
 
 
 
E. de Ridder                                                H.J. Kielenstijn 
watergraaf                                                   secretaris 


